
Bestyrelsesmøde Balleskolen  
 

Dato & tid: 20. januar 2025 18.30-21.00 

Sted: 7. årgangs hus  

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Inaluk Lynge, Troels Lomholt, Ulrik Skousbøll Christensen, Marie Furbo Carlsen, 

Rikke Nørgaard Steen, Carsten Ørum Skytt, Martin K. Mollerup 

Suppleanter: Susanne Gade Clausen, Maibritt Mardahl 

Medarbejderrepræsentant: John Togsverd og Jeppe Bjerre Petersen 

Elevrepræsentanter: Sarah 8. kl. og Emilie 8. kl. 

Ledelsen: Morten Lomborg, Vibeke Brokholm Rod og Susanne Kilian 

Sekretariat: Susanne Kilian 

Afbud: 

 

Dagsorden og referat:  

1. Introduktion, herunder godkendelse af dagsorden 

Rammesætning af mødet v. Carsten (10m). 

 

2. Hverdagen i 7. årgangs hus 

Oplæg fra Jeppe, herefter drøftelse (15m) 

 

3. Interessetilkendegivelse vedr. muligheden for at oprette specialklasser (30m) 

Oplæg v. Morten, herefter drøftelse og beslutning. Skoleleder indstiller til, at vi (i lighed med stort set alle 

andre af kommunens skoler) indsender positiv interessetilkendegivelse og herefter forholder os undersøgende 

omkring mulighederne for at gå videre med at oprette specialklasse på skolen, enten pr. 1. august eller senere. 

 

4. Timetal for skoleåret 25/26 (20m) 

Skoleleder indstiller ledelsens forslag omkring timetal for det kommende skoleår til godkendelse 

 

 

5. Pause, kaffe og snacks (15m) 

 

6. Datainformeret skolebestyrelsesarbejde – opfølgning (30m) 

Oplæg v. Morten og Jeppe omkring resultaterne af medarbejdertrivselsundersøgelsen efteråret 2024. Herefter 

drøftelse af spørgsmålet omkring, hvordan et godt resultat kan smitte af på forældresamarbejdet, 

bestyrelsesarbejdet, elevtrivsel, osv. 

 



 

Udskudt fra 5.12: Orientering om Balleskolens karaktergennemsnit ved seneste afsluttede afgangsprøver. 

- Skoleleder orienterer om Balleskolens karaktergennemsnit. Skoleleder noterer sig Balleskolens overordnede 

karaktergennemsnit og anfører, at der fra årgang til årgang altid vil være bagvedliggende årsager til et 

varierende karaktergennemsnit fra år til år og fra fag til fag. På Balleskolen gør vi os umage med at være 

en skole for alle. Skolen arbejder med mellemformer og skolen bruger tid og energi på at inkludere så 

mange elevgrupper som muligt i det brede fællesskab. Dermed måler Balleskolen ikke sin succes 

udelukkende på et samlet karaktergennemsnit. Karaktergennemsnit siger ikke alt. Når det er sagt, er det 

naturligvis Balleskolens ambition, at skolens elever bliver så dygtige som overhovedet muligt, så 

Balleskolen gør sit til at klæde eleverne på til videre uddannelse og erhvervsarbejde. Det bemærkes i øvrigt 

at Balleskolen har en meget høj rate af elever, der går videre til en ungdomsuddannelse. Kan vi blive ved 

med at have det og samtidig øge karaktergennemsnittet over tid, vil det være en succes. 

  

Skoleleder indstiller til bestyrelsen om at tage ovenstående til efterretning. 

 

7. Nyt fra…  

Orientering (20m) 

• Ledelsen: Status på udeområder. Elevtal. Status på ny vikardækning. Bestyrelsens deltagelse 

på forældremøder. 

• Bestyrelsen: Hvordan arbejder vi med ”punkt 0” – starten af mødet, hvor forældre kan 

komme forbi? Input til årsberetning ønskes senest til februarmødet 19.2.  

• Elevråd: Bagerumsmarkedspenge, socializer, mm. 

• Medarbejderne: APV, mm.:   

 

8. Eventuelt 

Punkter til næste møde:  

Økonomi – resultat for ’24 og budget for ’25 drøftes. Økonomiudvalget mødes inden næste møde. 

Vision og strategi – herunder aftrykkene omkring ”styrket ejerskab til den lokale skole” samt ”styrket 

kommunikation” 

Datainformeret bestyrelsesarbejde: Hvad vil vi gerne se i den næste forældretilfredsundersøgelse (opfølgning 

fra 5.12)? 

 


